

ON EN PARLE Let's talk about

Y MEETING WITH RENATO PAPPALARDO was an extraordinary moment, a true sharing of feelings with a man who embodies the real values of our profession with that little extrabit of soul that he conveys beautifully to his students. School Principal, member of the FFMBE, trainer, physical therapist, consultant and speaker, Renato likes to create and communicate. For 14 years, he has been sharing his knowledge in the fields of wellness and relaxation, traditional massages and manual therapies. His experience in training, group management and coaching (companies, Spa personnel, Thalasso, students from massage schools) led him to create his own training programmes. He has continued to develop Biopulse enthusiastically for 10 years. He currently conducts training courses for Biopulse, Spa & Human Consulting, Metouka (Artisans Masseurs) and Form'action.

Some references regarding his partnerships and work: Aroma Cocoon (Nelly Grosjean), Vital Team (Gil Amsallem), Om Relaxation, Massage Academy, Kenzo, Terraké, Thalgo, Kerastase, SPA Cala Rossa (Corsica), the Centre Spatial Européen (European Space Centre), M6, Santé Magazine...

His definition of the massage: "Massaging is an art that asks each practitione to design a unique, tailor-made experience".

A RENCONTRE AVEC RENATO PAPPALARDO a été un moment magique, un vrai partage d'émotions avec un homme qui incarne les vraies valeurs de notre profession avec un supplément d'âme qu'il transmet merveilleusement à ses élèves. Directeur d'école, membre de la FFMBE, formateur, psychothérapeute corporel, consultant et conférencier, Renato aime créer et transmettre. Depuis 14 ans, il partage ses connaissances dans les domaines du Bien-être et de la relaxation, des massages traditionnels et des thérapies manuelles. Son expérience dans la formation, la gestion de groupe et le coaching (entreprise, personnel de Spa, Thalasso, étudiants d'écoles de massage) l'a conduit à créer ses propres formations. Il continue de développer Biopulse avec enthousiasme depuis 10 ans. Il forme actuellement pour Biopulse, Spa & Human Consulting, Metouka (Artisans Masseurs) et Form'action.

Quelques références de collaborations et interventions : Aroma Cocoon (Nelly Grosjean), Vital Team (Gil Amsallem), Om Relaxation, Massage Academy, Kenzo, Terraké, Thalgo, Kerastase, SPA Cala Rossa (Corse), Centre Spatial européen, M6, Santé Magazine ...

Sa définition du massage: «Le massage est un art qui demande à chaque praticien de réaliser une création unique, sur mesure ».

